



巴淡 珊瑚島

BATAM KEPRI CORAL

Above Price **EXCLUDE**

\* Seaport Tax S\$29/pax

以上价格不包含

\* 码头税 新币\$29/人

4 to Go 四人行

WEEKDAY 平日 新币 S\$ 142 / pax 人

WEEKEND 周末 新币 S\$ 147 / pax 人

Fare include 价格包含

2way Ferry Ticket + 2way Ferry Ticket (Jetty-Kepri Coral-Jetty)

往返船票 + 往返船票(码头-珊瑚岛-码头)

Hotel + Breakfast + Buffet Lunch + Dinner

酒店住宿 + 早餐 + 自助午餐 + 晚餐

Banana Boat + Snorkeling + Swimming Pool + Water Bike + Canoe

香蕉船 + 浮潜 + 游泳池 + 水上自行车 + 独木舟

**0720am Departure from Harbourfront Centre**

**早上七点二十分 港湾中心码头出发**

\*Terms & Conditions applies \*需符合条规

Publishing Date 20190826 TA 03292 REG.201915033G

50 Tanah Merah Ferry Road. Tanah Merah Ferry Terminal, #01-11 Singapore 498833

Contact: +65 6970 0490 / +65 8168 7449 www.soontravel.com.sg

# Batam 2D1N Kepri Coral Itinerary

## 巴淡两天一夜珊瑚岛游行程

### Day 01 第一天

#### Departure 出发

Harbourfront Centre (Singapore) – Sekupang (Batam)  
新加坡港湾中心 - 巴淡塞库邦国际渡轮码头

#### Arrival 到达

After immigration and custom clearance, you will be greeted by PT.Nusajaya Indofast T&T experienced and friendly Local Guide (**Red Color Uniform**) escorted to awaiting air-conditioned bus and start the journey to Kepri Coral Terminal (**Est around 2 hours**). .

移民和海关清关后，您将受到PT.Nusajaya Indofast T & T经验丰富且友好的本地导游 (**红色制服**) 的欢迎，并乘搭空调巴士转移到珊瑚岛码头。(车程约2个小时)

- 0930 Ferry depart from Kepri Coral Terminal to Island  
从珊瑚码头出发前往珊瑚岛屿
- 1010 Reached Apung Rest and guest will do 1x Banana Boat, 1 x Snorkeling and Lunch. After lunch guest will continue with Free Leisure and enjoy the free facilities in front of the Beach.  
到达 Apung 休息处，您将做1根香蕉船，1艘浮潜和午餐。午餐后，您将享受免费休闲，并享受海滩前的免费设施

### DAY 02 第二天

Breakfast at Island and depart from Kepri Coral Island to Kepri Coral Terminal.  
在岛上享用早餐，然后从珊瑚岛出发前往珊瑚岛码头

- 0900 Reached Kepri Coral Island and driver will escort the guest to the bus and send the guest to Batam Centre Ferry Terminal (Around 90 mins journey)  
到达珊瑚岛码头，司机将护送您上车，并将您送到巴淡岛中心轮渡码头 (车程约90分钟)
- 1050 Reached Batam Centre Ferry Terminal and guest can have last minutes shopping at Mega Mall  
到达巴淡中央码头，您可以在 Mega Mall进行最后一分钟的购物
- 1415 Immigration and customs clearance 入移民和海关清关
- 1515 Ferry boarding from Batam Center to Singapore. 巴淡中央码头回新加坡港湾中心码头  
(standby timing subject to change 时间可能会有变化 )



Publishing Date 20190918TA 03292 REG.201915033G

50 Tanah Merah Ferry Road. Tanah Merah Ferry Terminal, #01-11 Singapore 498833

Contact: +65 6970 0490 / +65 8168 7449 [www.soontravel.com.sg](http://www.soontravel.com.sg)